
Právnická fakulta Univerzity Karlovy  
Pracovní skupina pro propagaci vůči uchazečům 

Zápis ze schůze Pracovní skupiny pro propagaci  

konané 21. listopadu 2023 od 19.30 

--------------------------------------Návrh programu------------------------------- 

Program: 

1)     Nadcházející veletrhy 
2)     Vánoční akce 
3) Noc fakulty - evaluace 
4)     Den otevřených dveří 
5) Plackování 
6)     Teambuilding 
7)     Nábor nových členů PS 
 

—----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápis: 

Paní proděkanka zahájila schůzku a poděkovala Johance Žižákové a Ladě Reisnerové za organizaci Noci fakulty.  

Roman Kužel přivítal všechny zúčastněné a představil program schůzky. 

 

1. Nadcházející veletrhy 

Roman Kužel shrnul již uskutečněné veletrhy. Gaudeamus v Bratislavě, Brně a Nitře. Na těch jsme byli s 
novou expozicí, která představuje velký krok vpřed. Dále byly připraveny grafické desky a jiné propagační 
materiály.  

V sobotu 25. 11. se uskuteční univerzitní veletrh Na Karlovku, který začíná v 9 hodin. Školení k mootcourtu 
se uskuteční v pátek 24. 11.  

Prezentace o Právnické fakultě se ujme Roman Kužel a Barbora Hypšová. Tadeáš Kříž bude celou akci 
fotografovat. 

Na veletrh PRO EDUCO (6. – 7. 12.) v Košicích, kam pojede Tadeáš Kříž a Eliška Opatová, se materiály 
budou zasílat přepravní službou.  

Na Gaudeamus v Praze (23. – 25. 1. 2024) bude přihlašování zahájeno v průběhu zkouškového. Na akci 
jsou jako zástupci fakulty zváni zejména starší studenti, tedy hlavně studenti druhého a čtvrtého ročníku, 
kteří mají volnější zkouškové období. 

 



2. Vánoční akce 

Petra Sojková Machoňová představila vánoční akce, které nás čekají v průběhu prosince. Jako první proběhne 
mikulášská pro U3V (4. 12.) a následně pro děti (6. 12.). Během těchto akcí bude nutné, aby alespoň jeden 
člověk hlídal varny se svařákem, aby nedošlo ke zranění. Dále je na mikulášskou pro děti najatá agentura, 
která se postará o program. Je také nutné, aby byl hlídaný i pater noster, u kterého by mohlo dojít ke zranění. 
Kostýmy na obě tyto akce jsou zajištěny.  

Vánoční koncert se uskuteční 14. 12. Během toho bude třeba, aby 6 osob hlídalo vchod, VIP zónu a dveře, 
aby se zabránilo rušení hudebníků. Dále budou mít na starost koordinaci a organizaci davu před závěrečným 
rautem.  

3.  Noc fakulty 

Lada Reisnerová shrnula průběh Noci fakulty a pochválila všechny, kteří se organizace zúčastnili. Zároveň 
všechny poprosila, aby se zamysleli nad programem této akce na příští rok. Adam Bařinka se připojil 
s poděkováním těm, kteří se podíleli na odklízení prostor. 

4. Den otevřených dveří  

Barbora Hypšová představila bod týkající se Dne otevřených dveří (DOD), který proběhne ve dvou dnech, a 
to v pátek 16. 2. a sobotu 17. 2. 2024. Představila také plánované časové rozložení a to, že by v pátek 
program probíhal v odpoledních hodinách, v sobotu už od rána. To poskytne dostatek prostoru pro 
přípravu celé akce. Vítané jsou nápady na zpříjemnění prostoru bazénu. Roman Kužel navrhl rozmístit dva 
pingpongové stoly, které jsou u nás na fakultě. Daniel Konečný dodal nápad s pouštěním hudby a s prosbou, 
zdali by mohl být v sobotu otevřený coffee break, který by poskytl občerstvení návštěvníkům. Adam Bařinka 
navrhl domluvit food truck, který by mohl být před fakultou nebo na dvoře. František Vlasák dodal, že 
může během akce připravovat kávu.  

Dále se diskutovalo nad zapojením spolků do průběhu DOD. Přednášky se také uskuteční. 

Řešila se otázka promítání filmu, jelikož jeho příprava představuje značné komplikace. Pokud by to ale šlo, 
pouštěl by se pravděpodobně více oddechový film s uvolněnější atmosférou. 

Na ostatních je zamyslet se nad dalším doprovodným programem, který by průběh DOD obohatil. Barbora 
Hypšová navrhla uspořádání pub quizu, který by mohl vytvořit spolek Zeptejte se studenta nebo my sami. Toho 
by se ujal Martin Spousta. Barbora Hypšová zdůraznila, že pub quiz nebude probíhat v nejvíce vytížených 
časech, kdy není možné postrádat další lidi. Valdemar Vokálek, Daniel Konečný a Kristýna Háblová navrhli 
zapůjčení/pořízení stolního fotbálku, který ovšem spíše nebude možné zajistit kvůli financím. Alan Kotula 
s nimi nesouhlasil, protože by nás to příliš odchýlilo od původního konceptu DOD. Lada Reisnerová měla 
nápad na uskutečnění “náhledni s námi do prváku”. Okénka s učebnicemi, rozvrhy a dalšími důležitými 
částmi prvního ročníku, který by v průběhu dne představovali studenti prvního ročníku. Roman Kužel dodal, 
že je důležité, aby návštěvníci fakultu poznali, a to i díky těmto doprovodným aktivitám, které dokážou 
nalákat a udržet je zde delší dobu. Zároveň navrhl panel učitelů povinných předmětů, aby si uchazeči uměli 
lépe představit, co je čeká. Daniel Konečný navrhl natočení krátkých videí. Roman Kužel reagoval, že v minulých 
letech o takový program nebyl velký zájem. Paní proděkanka apelovala, abychom vymysleli témata 
přednášek co nejdříve, aby měli vyučující co nejvíce času si udělat volno a prezentaci připravit. Františka 
Drozdeková podpořila návrh, aby byla prezentace i nepovinných předmětů. Petr Hrebenár upozornil, že je 
nutné méně atraktivní předměty zkusit upravit tak, aby nalákalo co nejvíce lidí. Daniel Konečný navrhl pozvání 



známých absolventů fakulty, jako například Macháčka či Witowské, kteří by pro fakultu natočili propagační 
video k DOD.  

5. Plackování 

Eliška Opatová poprosila o aktivnější účast na plackování, které je důležité pro všechny nadcházející akce.  

6. Teambuilding 

Barbora Hypšová představila teambuilding, který se uskuteční 1. 12. v Prokopském údolí. 

Další teambuilding se uskuteční 8. - 10. 12. v Jizerských horách.  

7. Nábor nových členů Pracovní skupiny 

Adam Kořínek uvedl nábor nových členů Pracovní skupiny z řad studentů prvního ročníku, ve kterém se 
přiberou 4 členové.  

Filip Thiemel a Valdemar Vokálek vznesli dotaz, jestli by nebylo možné na natáčení v rámci druhého kola 
přizvat zástupce z každého týmu ze seznamováku, aby účastníci měli u sebe známou osobu a cítili se tak 
více komfortně. Barbora Hrotková dodala, jestli by nebylo možné se na natáčení chodit dívat, Adam Kořínek 
zareagoval, že by to nemuselo být pro uchazeče zcela komfortní. Adam Bařinka dodal, jestli by nebylo možné 
každému uchazeči věnovat pár minut a během rozhovoru zjistit jejich obavy a trochu je připravit před 
samotným natáčením. František Vlasák zmínil, že by bylo vhodné zařadit více odlehčených otázek, které 
nám o každém z uchazečů řeknou více osobních informací. Johanka Žižáková upozornila, že ji některé otázky 
přišly nevyrovnané. Na základě motivačního dopisu by měla být jedna otázka vážnější a druhá uvolněnější. 
Adam Kořínek reagoval, že o to byla snaha i při letošním náboru, a proto vznesl dotaz, jestli je vhodné otázky 
takto pokládat i v příštím roce. Adam Bařinka navrhl doplnění nové otázky do formuláře na zájmy nebo 
úspěchy uchazeče. Laura Taranu navrhla zapojení otázky na skills každého účastníka i do videa. Roman Kužel 
poukázal na to, že obecné otázky umožňují ukázat, jak každý z uchazečů vystupuje. Valdemar Vokálek 
reagoval, že v takové situaci uchazeči před kamerou působí jinak, než jak budou působit na akcích, kde 
budou popisovat vlastní zkušenosti a propagovat fakultu. Lada Reisnerová upozornila, že nejdůležitější 
vlastností uchazeče je při výběru chuť pracovat, proaktivita a zodpovědnost, zbytek se naučí. Daniel Konečný 
zmínil, že by bylo dobré podpořit účast uchazečů na Noci fakulty. 

Do Pracovní skupiny byli přijati: Martin Hones, Tamara Schmidtová, Vítek Eichler a Jiří Syslo. 

Zúčastnění:  

Doc. PhDr. Marta CHROMÁ, Ph.D., proděkanka - online 
Petra SOJKOVÁ MACHOŇOVÁ, oddělení komunikace PF UK  

Adam BAŘINKA, Františka DROZDEKOVÁ, Kristýna HÁBLOVÁ, Nikola HÁJKOVÁ, Johana 
HORÁKOVÁ, Petr HREBENÁR - online, Barbora HROTKOVÁ, Barbora HYPŠOVÁ, Jessica 
JIRŮTKOVÁ, Daniel KONEČNÝ, Adam KOŘÍNEK, Alan KOTULA, Tadeáš KŘÍŽ, Roman 
KUŽEL, Eliška OPATOVÁ, Jan PAVLÍNEK - online, Lada REISNEROVÁ, Martin SPOUSTA, 
Jonáš STOILOV, Laura TARANU, Filip THIEMEL, Tereza URIKOVÁ, František VLASÁK, 
Valdemar VOKÁLEK, Sára ZELENKO, Johanka ŽIŽÁKOVÁ 

 



Zapsala: Eliška Opatová a Tadeáš Kříž 

 


